
   
 
 
 

Protokoll från styrelsemöte 2016-05-17 

 
Närvarande: Michael Dahlman, Kurt Hagenrud, Kenth Ljungberg, Sven 
Sassersson  
Adjungerade: Annica Bråhäll (ersätter Peter Åberg från Simrishamns kommun), 
Ronny Hammar och Martin Greiff från ÖVRs valberedning 
Plats: Tryde 1303 (Tomelilla) 

 
1. Kurt förklarar mötet öppnat. 
2. Dagordningen godkänns.  
3. Protokollet från styrelsemötet den 9 mars 2016 godkänns och läggs till 

handlingarna. 
4. Årsmötet: Diskussion av upplägget inför årsmötet. 

Kenth i egenskap av sekreterare får ansvar för verksamhetsberättelse och 
Förslag till arbetsplan. 
Michael presenterar mätningar av vattenkemin som sker på 19 platser i de 
nio Österlenåarna. Dessutom redogör Michael för flödesmätningarna i 
Julebodaån. 
Lars Collvin redovisar bottenfaunaundersökningar på 8 platser i sju av 
åarna samt resultat av elfiske från tre punkter i Tommarpsån.  Eftersom 
Peter Åberg med kort varsel fått lämna återbud till styrelsemöte och 
årsmöte har Annica Bråhäll ryckt in och får ansvar för ekonomiredovisning 
samt förslag till budget och undersöknings- och medlemsavgifter för 2016. 
Valberedningen (Ronny och Martin) lämnar över sitt förslag. 

5. Nya flödesstationer: Michael presenterar kostnadsbedömning för att 
genomföra kontinuerliga flödesmätningar i Segesholmsån respektive 
Tommarpsån. När det gäller Segesholmsån finns klartecken från C4 
Teknik (Kristianstads kommun) att ta halva kostnaden för såväl investering 
som drift. Vattenrådets kostnad för investeringen i Segesholmsån bedöms 
bli drygt 90 000 kronor (inklusive moms). Michael presenterar också ett 
förslag till överenskommelse mellan C4 Teknik och Österlens Vattenråd 
som reglerar ovanstående inklusive att C4 Teknik också ansvarar för 
löpande tillsyn av anläggningen. 
När det gäller Tommarpsån beräknas investeringskostnaden till cirka 
110 000 kronor. Om motsvarande överenskommelse kan nås med 
Simrishamns kommen skulle ÖVRs investeringskostnad bli cirka 55 000 
kronor.  
Styrelsen beslutar att verkställa földesmätningar i Segesholmsån samt att 
underteckna överenskommelsen med Kristianstad kommun, C4 Teknik, 
enligt redovisat förslag. 
Styrelsen beslutar vidare att ta upp diskussioner med Simrishamns 
kommun gällande fördelning av kostnader för flödesmätningar i 

http://www.osterlensvattenrad.se/?page_id=113
http://www.osterlensvattenrad.se/?page_id=111
http://www.osterlensvattenrad.se/?page_id=115
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Tommarpsån samt att dessutom lämna in en ansökan till 
Vattenmyndigheten angående särskilda insatser för investeringar. Michael 
får i uppdrag att skriva ansökan samt att ta upp diskussioner med 
Simrishamns kommun. 

6. Ansökan om medlemskap: Från Anna K Eriksson har det kommit in en 
ansökan om medlemskap som enskild medlem. Anna med familj är 
nyinflyttade till Torup Lödahus vid Vitaby och har särskilt intresse av 
Klammersbäck, men ett allmänt intresse av åar och vatten på Österlen. 
Styrelsen är positiv till att intressesfären kring Österlens vatten kan vidgas 
och beslutar att Anna K Eriksson ska tilldelas medlemskap enligt de 
förutsättningar som anges i våra stadgar. Kenth meddelar detta till Anna. 

7. Förfrågan om intervju: Jennie Larsson, som arbetar som forskare på FN-
institutionen World Maritime University (WMU) i Malmö, har kontaktat 
ÖVR. Jennie har påbörjat en förstudie om situationen i Hanöbukten och 
fokuserat på problematik såsom föroreningar och klimatförändringar. 
Intervjuer har företagits med ett antal kustinvånare och kustnära företag 
längs med hela Kristianstad kommuns kuststräcka. Jennie arbetar nu med 
del två av studien och gör intervjuer med tjänstemän, politiker, vattenråd, 
forskare och andra experter, samt möjliga finansiärer och har nu intervjuat 
Michael.  
Arbetet kommer att presenteras på Krinova, Kristianstad den 3 juni kl 
08.00 – 12.15 (anmälan krävs, se tidigare översänd länk!) 

8. Extra bidrag från Vattenmyndigheten: Vattenmyndigheten i Södra 
Östersjön ger under 2016 vattenråden möjlighet att ansöka om ett mindre 
bidrag, upp till 25 000 kr, för att uppmuntra vattenråden att i dialog och 
samverkan med berörda kommuner genomföra åtgärder. Bidraget riktas 
till de vattenråd där åtgårdsarbetet och kommunsamverkan inte har 
etablerats eller behöver förstärkas.  
Styrelsen beslutar att lämna in en ansökan enligt pkt 5 ovan 
(flödesmätning). Michael får i uppdrag att formulera ansökan. 

9. Övrigt: Kenth meddelar att Vattenmyndigheten bekräftat mottagandet av 
ansökan om årligt bidrag. 

10. Ordföranden avslutar mötet.  
 
 
 

/ Kenth Ljungberg 
 
 


